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	张三 同学， 女 ， 1995 年 10 月 1 日出生， 2014 年 9 月进入我校 旭日工商管理 学院 信息管理与信息系统 专业，就读全日制四年本科，学号 140750202 。现就读大学 四 年级。

如果符合东华大学关于学生毕业和授予学位的有关规定，将于 2016 年 06月毕业并授予 文学 学士学位。

	特此证明

	

	
	东华大学外语学院

	
	经办人：

	
	

	
	东华大学教务处

	
	2024年4月16日

	

	Certification



	This is to certify that zhangsan, female, born in 1995-10-01, was enrolled in Glorious Sun College of Business and Management, majoring in MIS (four year full-time undergraduate education) in September 2014. Student's ID No.140750202. She is now in the fourth year.

If she achieves the qualifications of the student graduation and degree awarding system at Donghua University, she will graduate and be granted a BA degree in June 2024

	

	
	Academic Affairs Office

	
	Donghua University

	
	4, 16, 2024


松江校区：上海市松江区人民北路2999号 201620，延安路校区：上海市延安西路1882号 200051，http://www.dhu.edu.cn

东华大学 教务处：松江校区行政楼241~257，Tel/Fax:0086-21-67792062，0086-21-67792065
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